



N° G13/ 0376A UDS/R/SG/DAAF/DAAPA/SPA

Dschang, le **28 JUN. 2022**

COMMUNIQUE

Le Recteur de l'Université de Dschang, informe les membres du Comité d'Hygiène et de Sécurité au travail (CHST) de son Institution qu'il est organisé à leur intention un séminaire de renforcement des capacités en matière d'hygiène et de sécurité au travail. Le dit séminaire sera animé par le Délégué Départemental du Travail et de la Sécurité Sociale de la Menoua, suivi de leur installation officielle, dans la salle **International House** du **campus A**, le **Lundi 04 Juillet 2022 de 9h à 15h**.

Le présent communiqué sera enregistré et publié partout où besoin sera.

**POUR LE RECTEUR
ET PAR INTERIM**

Ampliations

- CAB/R
- SG
- DAAF
- DAAPA/SPA
- CMS
- DDTSS-Menoua
- Radio Campus
- Coordo.Délégués
- Affichages/Chrono



Jean Njoya
Professeur Titulaire des Universités



N° **G13/0376A** UDS/R/SG/DAAF/DAAPA/SPA

Dschang, le

28 JUN. 2022

ANNOUNCEMENT

The Vice-Chancellor of the University of Dschang hereby informs the members of the committee of hygiene and security at the place of work of his Institution that a capacity building seminar on health and safety at work is organized on their behalf. The said seminar will be animated by the Divisional Delegate of Labour and Social Security of Menoua, followed by their official installation, in the hall of the International House on Campus A, on Monday July 4th, 2022 from 9 am to 3 pm.

This announcement shall be registered and published wherever applicable.

Copies

Office of the VC
Registrar
DAAF
DAAPA/SPA
DDTSS-MENOUA
Campus Radio
Delegates Coordinator
Notice board/File



**POUR LE RECTEUR
ET PAR INTERIM**

Jean Njoya
Professeur Titulaire des Universités